
	Application for Guarantee and Undertaking to Bring Housemaid from Nepal

H.E. the Ambassador 

Embassy of Nepal

Doha-Qatar.

I, Mr/Ms--------------------------------------------, holder
 of Qatar's ID No.---------------------------------(Copy 
attached) valid up to---------------------------, aspire 
to hire and recruit a Nepali female housemaid 
Ms-------------------------------------------------, holder 
of ordinary Nepalese passport No.-------------------
, issued at--------------------------(Place of issue) on 
-------------------------------(Date of issue) under my sponsorship to work at my residence for initial contract period of two years keeping the renewal of contract for further period open between the housemaid and myself. An Employment Contract duly verified and attested by the Ministry of Justice or Ministry of Labour of the Government of State of Qatar is enclosed herewith for attestation by the Embassy of Nepal, Doha-Qatar. Also enclosed is Bank Guarantee worth Qr. 4,000/- (Four Thousand) only for the provision of emergency and non-cooperation from my side.

I shall be abide by the following terms and conditions as stipulated by the Embassy of Nepal, Doha-Qatar for the employment of this housemaid:

1. I will bring the housemaid to the Embassy within two months of her arrival thereby completing all the processes i.e. visa stamping and opening bank account under her name and in every four months following the first appearance to make the Embassy acquaint with her status and welfare. 

2. The Embassy can periodically speak to the maid at telephone no. ---------------------of my
 residence or her direct contact no. ---------------------, subject to my consent.
3. I will transfer an amount of Qr. 1,000/-(One thousand) only to the maid's account against the payment of her monthly salary and take her to withdraw the amount for the purpose of remitting the same to her family back in Nepal as per her will.

4. I will provide free visa, free onward (joining) and return air passage after the completion of contract period, resident permit, food, safe accommodation, free medical treatment and other daily personal logistics including the sanitation items during menstruation.

5. I assure the Embassy that I will bring my housemaid using the Tribhuvan International Airport in Kathmandu, Nepal.

6. I have attached herewith the approval issued by the Ministry of Interior of the Government of Qatar under my name to bring housemaid from Nepal for the kind reference of the Embassy subject to verification from the Mission.

7. The age of my proposed housemaid is not less than 30 years and she is unmarried / married with her husband and her............ (Number) children.

8. I have.......... (number) family members including the children for the maid to deliver her service and will arrange extra housemaids if the number exceeds to that as declared in this guarantee and undertaking.

9. I take the full guarantee to provide a decent bachelor accommodation, air conditioner and proper ventilator to my housemaid once she joins in service.

10. I will provide the first aid box in her accommodation and in my kitchen for use of the housemaid in case of emergency.

11. I take the responsibility to orient the housemaid for a minimum period of seven days in her responsibility i.e. using utensils, kitchenware and appliances etc. immediately after her joining the service.

12. I will inform the Embassy of the housemaid's departure and arrival from any third country along with my family on holiday or tour or
      voyage. I will not supply the maid to any third party within and outside Qatar. She will be employed solely for the service of my family.

13. I will provide the maid a 21 day paid leave after completion of one year and if she wants to go for vacation after successful completion of two years of contract period, I will provide 42 day salary as leave pay along with an up and down air passage. Even if she goes for cancellation after the completion of contract, I will provide her the leave pay and a return air passage to Nepal.
14. I will obtain (Life Insurance worth QR. 200.000/00 in words "Two Hundred Thousands Qatari Riyals" to the designated housemaid during the period of contract before or after her entry to the country. If I didn't do so, I will be obliged to pay compensation of QR.200.000, in case of death of the housemaid.  
I am aware that the Embassy can ask me to send the maid back to Nepal at my expenses from the bank guarantee kept as deposit at the Embassy prior to bringing the housemaid. I will remain eligible to claim the deposit back from the Embassy only after fairly paying all the dues and satisfying the maid on the date of her departure from Doha.

Name of the Sponsor:------------------------------
Signature of the Sponsor:----------------------------
Contact No. of the Sponsor (Cell Phone):-----------------------------------------------
Electricity No.:--------------------------------------

	
	كتاب بالضمان والتعهد لإستقدام خادمة من  النيبال
سعادة السفير

السفارة النيبالية 

الدوحة- قطر
أنا السيد/ السيدة: ---------------------------------------
حامل بطاقة شخصية قطرية رقم ------------------------
(مرفق صورة منها) صالحة لغاية------------------------ 
أرغب بتوظيف خادمة نيبالية / السيدة -------------------
-------------، تحمل جواز سفر نيبالي رقم:--------------
صادر من -------------------- ( مكان الإصدار) بتاريخ------------------- (تاريخ الإصدار) للعمل تحت كفالتي وبمنزلي وبعقد لمدة سنتين قابلة للتجديد لفترة أخري بموافقة الطرفين. مرفق طيه عقد مصدق من قبل وزارة العدل أو وزارة العمل بدولة قطر لتصديقه من قبل السفارة النيبالية بالدوحة، قطر. وأيضاً مرفق طيه مبلغ ضمان بنكي بمبلغ وقدره 4000 ريال قطري ( أربعة آلاف ريال قطري)  لإستخدامه في حالة الطوارئ وعدم التعاون من جانبي.

وعليه فإنني ألتزم بتنفيذ الشروط التالية علي النحو المنصوص عليه من قبل السفارة النيبالية بالدوحة، قطر لتوظيف هذه الخادمة.

1. أتعهد بإحضار الخادمة إلي السفارة النيبالية  بالدوحة في غضون شهرين من تاريخ دخولها  إلي  دولة قطر وذلك بعد إستكمال كل الإجراءات الضرورية ووضع ختم الإقامة وفتح حساب مصرفي بإسمها وبعد ذلك ساحضرها كل أربعة أشهر لتتمكن السفارة من معرفة أحوالها والتأكد من إستلامها لرواتبها.
2. سوف أسمح للسفارة النيبالية بالدوحة وبصفة دورية الإتصال علي الخادمة علي هاتف  منزلي رقم: ------------------ أو إتصال مباشر علي تلفون رقم--------------------.
3. أتعهد بتحويل مبلغ 1000 ريال  فقط ( ألف ريال قطري) لحساب الخادمة بالبنك  كراتب شهري وإصطحابها للبنك في حال أن أرادت سحب مبلغ معين وتحويله إلي أسرتها بالنيبال.
4. أتعهد بدفع رسوم الإقامة وتوفير تذكرة سفر ( القدوم من نيبال لأول مرة) وتذكرة عودة عند إكمال الخادمة لفترة العقد وأيضاً  بتوفير السكن الملائم ، طعام كافي، علاج وأدوية مجانية، بالإضافة للأغراض الشخصية عند حيض الخادمة.
5. وأتعهد للسفارة بأنني سوف أقوم  بجلب خادمتي عن طريق مطار تريبهوفان الدولي بكاتماندو بالنيبال.
6. أرفق طيه صورة من موافقة التأشيرة صادرة من وزارة الداخلية بحكومة دولة قطر بغرض إستقدام الخادمة من النيبال لمرجعية السفارة النيبالية بغرض  تكملة الأوراق والتصديق عليها.
7. سوف يكون عمر الخادمة المرشحة للإستقدام ليس أقل من 30 سنة، وهي غير متزجة / متزوجة ولديها عدد-------أطفال.
8. أسرتي تتكون من ---------- أفراد بما في ذلك الأطفال لتقوم الخادمة بخدمتهم وسوف أوظف خادمة أخري في حال أن زاد عددهم عن العدد المذكور  في هذا الضمان.
9. أتعهد بتوفير سكن ملائم، مكيف هواء، تهوية مناسبة للخادمة عند إنضمامها للخدمة.
10. أتعهد بتوفير صندوق إسعافات أولية في غرفة الخادمة والمطبخ في حال أن أرادت إستخدامه في حالة الطوارئ. 
11. سوف  أكون مسؤول عن توجيه  الخادمة ولمدة إسبوع  منذ إنضمامها مباشرة  للعمل عن مسؤلياتها وكيفية التعامل  وإستخدام أدوات المطبخ  والأجهزة الأخري التي ستتعامل معها لأداء عملها وواجباتها.
 12. أتعهد بإعلام السفارة النيبالية بالدوحة بتاريخ ومغادرة ووصول الخادمة وذلك عند سفرها إلي خارج دولة قطر برفقة أسرتي إلي أي دولة أخري  لقضاء الإجازات أو بغرض السياحة وأنها سوف تقوم بخدمة أسرتي فقط.
13. أتعهد بدفع راتب 21 يوما كبدل إجازة وذلك بعد إكمال سنة واحد في خدمتي و 42 يوما عند إكمال مدة العقد فترة السنتين. وفي حال أبدت الخادمة عدم رغبتها في تجديد العقد ورغبتها في السفر نهائياً إلي النيبال سوف أقوم بدفع راتب شهرين كبدل إجازة وتوفير تذكرة العودة إلي النيبال.
14. أتعهد بإصدار بوليصة  تأمين ( علي الحياة- بقيمة 200.000 ريال) للخادمة المراد إستقدامها خلال فترة العقد وذلك قبل أو بعد دخولها إلي البلاد وفي حال عدم إلتزامي بذلك يعتبر ماذكر بمثابة تعهد مني بدفع مبلغ 200.000 ألف ريال كتعويض في حال وفاة الخادمة.
وأني مدرك وعلي علم بأن السفارة النيبالية بالدوحة، قطر لديها الحق في أن تطلب مني تسفير الخادمة إلي النيبال  ويكون ذلك علي حسابي الخاص من الضمان البنكي الذي تم إيداعه كتأمين  بالسفارة قبل إستقدامها إلي دولة قطر. وأن لدي الحق في المطالبة بإسترداد مبلغ التأمين بعد دفع كافة المستحقات المالية للخادمة لحظة مغادرتها  دولة قطر.
إسم الكفيل:--------------------------------------------
توقيع الكفيل:-------------------------------------------
أرقام تلفونات الكفيل:-----------------------------------
رقم الكهرباء:------------------------------------------


	
	
	

	
	
	











